
   

 

   

 

Brf Tinnerbäcks läge Nyhetsbrev maj 2024  

Stämman 

En väldigt fin försommarkväll samlades 20-talet 

medlemmar för den årliga ordinarie stämman i vår 

bostadsrättsförening som innebär att vi tittar på 

fjolåret och tar sats för närmste året, genom att t ex 

välja ny styrelse och valberedning. 

 

Återigen använde vi de fina lokalerna i gamla 

brandstationen, Fontänen. 

 

Vi gick igenom årsredovisningen och de 

omvärldsbekymmer vi hade förra året i form av 

ökande räntor och avgifter. I slutändan blev 

ekonomiska utfallet bättre än vi väntat oss och nu 

känner vi att vi har en hyfsat stabil grund att stå på. 

 

På stämman avtackade vi Sing-Britt, och hälsade två 

nya krafter, i form av Tommy och Cecilia, välkomna i 

styrelsen. En presentation nedan och en i nästa 

nyhetsbrev. 

 

Styrelsen konstituerade sig med Reibert som fortsatt 

ordförande, info finns som vanligt på hemsidan. 

 

Tommy Jersenius 

Vi flyttade in för nio månader 

sedan efter att ha haft span i flera 

år för att få närhet till barn och 

barnbarn. 

Jag är Industriell Ekonom (83) och 

har arbetat med ekonomi på flera företag runt om i 

Östergötland där vi har bott på olika orter.  

För närvarande arbetar jag på SAAB, men är också 

deltidspensionär, och detta är mitt fjärde styrelse-

uppdrag i en bostadsrättsförening. 

Huset 

Den lilla elcentralen i uppgång 17 har nu sanerats 
från det mögel vi upptäckte på senvintern, och 
återställning plus förbättring av ventilationen återstår. 
 
Apropå ventilation kommer förhoppningsvis servicen 
av FTX-er (ventilationsaggregaten i lägenheterna) att 
ske under juni. 

Trädgården 

Vi behöver mer frivilliga insatser av medlemmar för 

att kunna förenkla och förbättra det vi har nu. 

Kontakta Arja i trädgårdsgruppen om du kan bidra! 

 

Terrassen 

Har utökats med ett 
par solstolar, så nu 
kan vi avnjuta 
majsolens glans. 
 
Men glöm inte vettigt 
solskydd! 

Hisservice 

Vi har efter studier och diskussioner med olika 
leverantörer valt att ha kvar tillverkaren, Kone, som 
servicegivare. Vi har ändrat avtalet till ett fastprisavtal 
så vi skall slippa fjolårets ganska höga och framförallt 
oplanerade kostnader. 

Nya medlemmar 

Vi kan glädjande hälsa Anna-Eva och Hans Thorn 

välkomna. De övertar A1203 i början på juli, och de 

söker en extra P-plats. 

Nästa styrelsemöte 

Planeras till den 10 juni. Hör av dig om du vill veta 
mer, eller framföra något, antingen till hela styrelsen 
eller till ordförande.  
 

Försommarhälsningar från styrelsen! 
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